
یک فنجان چای داغ

 آغاز پخش فصل جدید مستند 
»دورت بگردم ایران«

روابط عمومی پروژه، فصل چهارم مســتند »دورت بگردم 
ایران« به کارگردانی مشــترک حســن حبیب زاده و نازنین 
چیت ساز و سردبیری مریم اوجاری از پنجشنبه ۲۸ مهر آغاز 
شده است و روزهای پنجشنبه و جمعه ساعت ۱۸ روی آنتن 

شبکه نهال می رود.
»دورت بگــردم ایران« به تهیه کنندگی حســن حبیب زاده 
یک رئالیتی شوی سفری-خانوادگی است که در هر فصل با 
همراه کردن ۲ خانواده و فرزندانشــان، قصد دارد تا علاوه بر 
به نمایش گذاشتن شهرها و مناطق جذاب ایران، سفرها را از 

زاویه نگاه کودکان روایت کند.
اولین فصل مســتند »دورت بگردم ایران« که ضبط آن در 
استان های بوشهر و هرمزگان انجام شده بود، در نوروز ۱۳۹۸ 
روی آنتن شبکه نهال رفت و سعی شد تا زیبایی ها و مناطق 
بکر این اســتان ها به نمایش گذاشته شود. در فصل دوم نیز 
شرکت کنندگان این برنامه به استان های همدان، کردستان 
و بخش هایی از آذربایجان غربی سفر کردند. خوزستان مقصد 
فصل سوم این برنامه بود و در فصل جدید، تیم برنامه راهی 

استان آذربایجان شرقی شدند.

هیات داوران فیلم های داستانی جشنواره 
فیلم کوتاه تهران معرفی شدند

ســتاد خبری ســی و نهمین جشــنواره فیلم کوتاه تهران، 
داوری فیلم های داســتانی جشنواره ســی و نهم فیلم کوتاه 
تهران توســط ۵ ســینماگر متشــکل از محمدرضا سکوت، 
روح الله ســهرابی، رســول صدرعاملی، هادی مقدم دوست و 

حسین نمازی انجام می شود.
این هیات در کنار داوری آثار بخش ســینمای داستانی، آثار 
معرفی شده توسط هیات های داوری بخش های دیگر برای 
کسب جایزه بهترین دستاوردهای فنی را نیز بررسی می کند.
ســی و نهمین جشــنواره بین المللی فیلم کوتــاه تهران به 
دبیری مهدی آذرپندار تا ۲ آبان ۱۴۰۱ در پردیس ســینمایی 

ملت در حال برگزاری است.

»کافه گپ« در شبکه تهران برپا شد
 روابط عمومی شبکه پنج سیما، برنامه ترکیبی »کافه گپ« 
بــه کارگردانی حر قلی زاده بــا محوریت گفتگو با زوج های 
جوان پیرامون موضوع ازدواج جمعه ۲۹ مهرماه ساعت ۱۷ از 

شبکه پنج سیما پخش می شود.
»کافــه گپ« تولید ســیمای مازندران در ژانــر خانوادگی 
اســت و در این برنامه با زوج هــای جوان درباره مقوله مهم 
ازدواج گفتگو شــده اســت. نحوه آشــنایی زوج ها، سلایق 
آنها و مشــکلات خانواده، محورهای اصلی این گپ و گفت 

خودمانی است.
برنامه ترکیبی »کافه گپ« جمعه ســاعت ۱۷ به مدت ۲۰ 

دقیقه از شبکه پنج سیما پخش می شود.

 همایون شجریان مشکل خروج 
از کشور ندارد

در روزهای گذشــته جلب گذرنامه برخی هنرمندان هنگام 
بازگشــت به کشور خبرساز شــد، گذرنامه همایون شجریان 
نیز در فــرودگاه امام خمینــی)ره( هنگام بازگشــت از تور 
کنسرت های خود در کانادا و استرالیا جلب شد که با پیگیری 
و رایزنی برخــی مقامات دولتی موضوع جلب گذرنامه وی و 
برخــی از چهره های هنری حل و فصل و گذرنامه هایشــان 
به آنان تحویل داده شــد. گذرنامه همایون شجریان شامگاه 
چهارشنبه )۲۰ مهرماه( به سحر فروزان مدیر برنامه های این 
هنرمند تحویل شــده است و روز یکشــنبه )۲۲ مهرماه( نیز 
موضوع ممنوع خروج نبودن شجریان از طریق سازمان های 
ذی ربط اعلام شــد، با ایــن وجود این خواننــده تصمیم به 
لغو کنســرت های خود در خارج از کشــور گرفته است.مدیر 
برنامه های همایون شجریان با تایید این مطلب اظهارداشت: 
هیچ منعی برای خروج وی و گروه برای برگزاری کنســرت 
وجود نداشــته است و شجریان کاملا بر اساس نظر شخصی 
خود شامگاه سه شنبه )۲۶مهرماه( این تصمیم را اعلام کرده  
است. فروزان گفت: برنامه ریزی برای اجرای ۱۴ کنسرت در 
شهرهای اروپایی از حدود ۶ ماه پیش انجام شده بود و روند 
اخذ ویزای گروه و ســایر هماهنگی هــای اجرایی نیز انجام 
شــد و طبق آخرین آمار و مستنداتی که ســه هفته قبل از 
طرف برنامه گذار به ما اعلام شد، بیشتر بلیت های کنسرت ها 
فروخته شــده بود.  مدیر برنامه های همایون شجریان درباره 
قراردادهای مترتب به این تور خاطرنشــان کرد: با سالن ها و 
برنامه گذار نیز مذاکره شــده است. برخی از سالن ها با درک 
شــرایط موضوع را پذیرفته اند اما اغلب جرایمی را برای لغو 
کنســرت اعلام کردند که پرداخت شده است و البته بعضی 
هزینه های اجرایی نیز لاجرم قابل برگشــت نبوده اند.فروزان 
گفت: طبق هماهنگی های انجام شــده با برنامه گذار، وجوه 
بلیت هــای خریــداری شــده در روزهای آینده به حســاب 
خریداران بازگردانده می شود. وی تاکید کرد: هیچ نوع فشار 
و توصیه ای مبنی بر برگزاری یا برگزار نشــدن کنســرت ها 
وجود نداشته و این تصمیمی بوده است که همایون شجریان 
شــخصا به همان دلیلی که شامگاه سه شنبه )۲۶مهرماه( در 
صفحه اینســتاگرام خود منتشــر کرد، گرفته است.   همایون 
شجریان شامگاه سه شــنبه )۲۶مهرماه( در صفحه شخصی 
خــود در فضای مجازی با اعلام لغو کنســرت های خارج از 
کشور خود نوشت: »دوستان گرامی هر چند موانع برای سفر 
و برگزاری کنسرت ها برداشته شــد، برای احوالات ناخوش 

این روزهایمان، تصمیم به لغو برنامه ها گرفتم.  

رهبر قنبری کارگردان سینما در گفتگو 
با اشــاره به پایان ساخت مستند »تاجر 
عاشــق« که درباره زنده یــاد مهدی 
ابراهیمی دریانی اســت، گفت: چندین 
سال پیش به شهر دریان در آذربایجان 
دعوت شدم تا فیلمی را درباره این شهر 
بسازم، در طول ساخت این مستند باید 
به تاریخ این سرزمین نیز توجه می کردم 
و تحقیقاتی در این زمینه انجام دادم که 

در طــول این تحقیقات به زنده یاد حاج مهــدی ابراهیمی دریانی برخوردم و تصمیم 
گرفتم تا در زمان مناسب درباره این شخصیت یک مستند بسازم.

وی ادامــه داد: در طول تحقیقاتم درباره زنده یاد ابراهیمی دریانی متوجه شــدم که 
این فرد موســس مناطقی مانند ستارخان، باقرخان، شهرآرا و … در تهران هست، او 
همچنین در بخشی از دانشگاه شریف نیز سرمایه گذاری کرده است. زنده یاد ابراهیمی 
دریانی تاجر فرش و چای عقاب بود و با حضور در تهران، تعدادی از مردم دریان را به 
تهران فرا می خواند و به آنها کار می دهد که همین مساله باعث توسعه منطقه شهرآرا، 

ستارخان، باقرخان، تهران ویلا، بهبودی توسط وی می شود.
وی درباره علت انتخاب نام »تاجر عاشــق« برای این مستند بیان کرد: درواقع زنده 
یاد ابراهیمی دریانی عاشــق مردم بوده و همیشــه درباره عشق خود نسبت به مردم 
می گوید، زمانی که بســیاری از سرمایه داران در زمان انقلاب از کشور فرار می کنند و 
از او نیز می خواهند کشور را ترک کند، اما او می گوید من مرد فقیری بودم که در میان 
مردم زیســتم و با اینها برآمدم و حالا نیز کنارشان می مانند. حتی در طول انقلاب به 

دادگاه نیز احضار می شود اما دلیلی برای محکوم کردن وی پیدا نمی شود.
وی با اشــاره به اینکه برای ساخت این پروژه پسران زنده یاد ابراهیمی دریانی بسیار 
همکاری کرده اند، ادامه داد: این مســتند را برای حضور در جشنواره »سینماحقیقت« 

ارائه کرده ام و باید دید که برای حضور در این جشنواره انتخاب می شود یا خیر.

 »آدام ســیاه« فیلم ابرقهرمانی کمپانی 
برادران وارنر موفق نشد تا دل منتقدان را 
به دست آورد.»بلک آدام« یا »آدام سیاه« 
با کســب امتیاز ۳۲ درصد در سایت راتن 
تومیتوز در میان منتقدان سطح بالای این 
سایت، پایین ترین امتیاز در میان فیلم های 
دی ســی را پس از ســال ۲۰۱۷ دریافت 
کرده اســت. در آن سال »لیگ عدالت« 
البته امتیاز پایین تر ۲۳ درصد را کســب 

کرده بود. در نهایت کمپانی برادران وارنر یک نســخه دیگر را با نظارت زک اســنایدر 
سفارش داد که سال ۲۰۲۱ اکران و با توجه بهتری روبروشد.کارگردانی »بلک آدام« را 
ژاومه کویت سرا برعهده دارد که در »گردش در جنگل« هم با جانسون همکاری کرده 
بود. در میان منتقدهایی که به فیلم »آدام سیاه« واکنش نشان داده اند، پیتر دبروژ منتقد 
»ورایتی« نوشته است: هدف این فیلم این بود که به عنوان یک مقدمه وارد عمل شود 
تا بعد در برابر دشمنی شایسته تر قرار بگیرد.پیتر بردشاو منتقد »گاردین« با نگاهی نسبتاً 
مثبت نوشته است: کله گنده جانسون که اندازه یک سیاره است او را به یک ابرقهرمان 
عالی بدل کرده است.جان دفور منتقد »هالیوود ریپورتر« نوشته است: این پروژه شخصی 
جانسون، با یک شخصیت پردازی خوب، مقدمه ای برای ماجراجویی هایی بعدی است که 
امیدواریم کمتر از این یکی قابل پیش بینی باشد.جاشوا ییل در »آی جی ان« نوشته است: 
فیلم آنقدر پر از شخصیت های سطحی و صحنه های اکشن تکراری است که بحث پخته 
نبودن معنای قهرمان دیگر در این وسط گم می شود.دیوید فیر سردبیر ارشد »رولینگ 
استون« نوشته: حتی لذت تماشای جانسون نمی تواند بی مزه و نامنسجم بودن فیلم را 
جبران کند.آلفونســو دورالد منتقد »د رپ« فیلم را ضدسرگرمی خوانده و نوشته است: 
یکی از گیج کننده ترین فیلم های ابرقهرمانی اســتودیویی در میان فیلم های قهرمانی با 
تصویرسازی کامپیوتری است که از نظر تهاجمی جالب نیست و تدوین فیلم هم هر چه 

هیجان وجود داشت را از صحنه های مبارزه گرفته است.

علی خودســیانی نویســنده و کارگردان 
نمایش »من یــک زنم« که این روزها در 
پردیس تئاتر شــهرزاد روی صحنه است 
درباره بازگشــتش به تئاتر بعد از ســال ها 
دوری از این عرصه گفت: من ســال های 
ســال برای تلویزیون کار کردم اما وقتی 
دیگر در تلویزیون به من کار ندادند فعالیتم 
را در جای دیگری ادامه دادم چون اگر من 
را از پنجره بیرون کنند، ســعی می کنم از 

در وارد شوم. وقتی در تلویزیون امکان فعالیت نداشتم، مجدداً به سمت تئاتر آمدم و به 
مدت ۲ ســال است که مشــغول آموزش هنرجویان هستم. وی ادامه داد: ماحصل این 
کارگاه های آموزشی اجرای نمایش »ماشین نشین ها« بود که سال ها قبل به کارگردانی 
اصغر فرهادی اجرا رفته بود و بعد از آن نمایش »من یک زنم« را به عنوان دومین اجرای 
عمومی ام بعد از ســال ها در تهران آماده اجرا کردم. البته این نمایش ســال قبل نیز در 
جشنواره استانی نیز اجرا شده بود.خودسیانی درباره مشکلاتی که برای تبلیغات نمایش 
و جذب مخاطب وجود دارد، بیان کرد: این روزها شــرایط تبلیغات بسیار نامناسب است 
و متاسفانه بخش عمده ای از تماشاگران ثابت تئاتر و تماشاخانه شهرزاد به دلیل شرایط 
پیش آمده به دیدن آثار نمی نشــینند، البته عده ای هم این اتفاقات را بهانه قرار دادند و 
تئاتــر را تحریم کردند در حالی که در حالت عادی هم تئاتربین نبودند و الان با ادعای 
تحریم قید تئاتر را زده اند. متاســفانه در شبکه های مجازی هم به دلیل قطعی اینترنت 
امکان تبلیغ و اطلاع رسانی وجود ندارد و حتی نمی توانیم از طریق پیامک دوستانمان را 
به دیدن نمایش دعوت کنیم. نمایش »من یک زنم« به نویســندگی و کارگردانی علی 
خودســیانی با بازی الهه خوش قامت، قصه زنانی است که در طول تاریخ توسط تاریخ 
نویسان به بهانه های مختلف سانسور یا حذف شده اند. این نمایش روایت متفاوتی است 
از تهمینه اسطوره ای و ملک نســای تاریخی و زنی مهاجر در روزگار امروزی که مویه 

های زنان در همه اعصار را روی صحنه می برند.

تاجری که در دادگاه انقلاب 
محکوم نشد

»آدام سیاه« دواین جانسون 
نقدهای منفی گرفت

 »من یک زنم« 
ربطی به اتفاقات اخیر ندارد

یک تهیه کننده و ســینمادار گفت: ادامــه روند فعلی فروش در 
ســینماها منجر به تعدیل نیرو و تعطیلی سالن ها می شود و برای 
همین لازم است دولت همانند دوران کرونا حمایت ویژه ای را به 
ســینماها اختصاص دهد.علی سرتیپی که به تازگی برای ساخت 
فیلمی با نام »هم آهنگ« به کارگردانی بهروز شعیبی پروانه ساخت 
گرفته و تلاش می کند که آن را به جشــنواره فیلم فجر برساند، 
درباره وضعیت این روزهای سینما گفت: متاسفانه سینما وضعیت 
خوبی ندارد. ما در دوران کرونا با شرایطی اجتناب ناپذیر روبرو بودیم 
که دولت هم کمک هایی کرد. منتها نکته مهم درباره رکود سینما 
در دوران کرونا این بود که مدت ها قبل از اپیدمی، وضعیت سینما 
خوب بود و اندوخته هایی داشتیم اما الان تازه سینماها می خواستند 
از کرونــا رهایی پیدا کنند و جانی تازه بگیرند که اتفاق های اخیر 
رخ داد و ضربه زیادی را به ســالن ها ، ســینما و مردم وارد کرد. 
مدیر پردیس سینمایی »کورش« با بیان اینکه حدود چهار تا پنج 
هزار نفر به صورت مستقیم و غیرمستقیم با سینما در ارتباط کاری 
هستند، گفت: در این مدت مجتمع هایی داشتیم که ۱۰ تا ۱۲ سالن 
داشــتند و حدود نیمــی از آن را به اجبار تعطیل کردند، به همین 
دلیل ما از شخص رئیس جمهور، وزارت ارشاد و سازمان سینمایی 

می خواهیم که در این بحران به ما کمک کنند.سرتیپی در پاسخ به 
اینکه فکر می کند اگر فیلم خوب اکران شــود چقدر ممکن است 
در بهبود وضعیت سینماها تاثیر گذار باشد نیز اظهار کرد: به نظرم 
اگر فیلم خوب داشته باشیم کم کم مردم به سینما برمی گردند اما 
الان در یک گردونه افتاده ایم؛ از یک طرف صاحبان فیلم ها بخاطر 
شرایطی که وجود دارد اجازه اکران فیلم های خود را نمی دهند چون 
به شرایط اعتماد ندارند و از طرف دیگر وزارت ارشاد هم باید کمک 
کند که فیلم ها اکران شوند و سوبســیدهایی داده شود. در دولت 
قبل و در دوران کرونا پس از بازگشایی سینماها، به بعضی فیلم ها 
کمک هایی شد تا اکران شوند اما الان این اتفاق نیفتاده است و به 
نظرم اگر ارشاد تضمین هایی به صاحبان فیلم ها بدهد تا فیلم های 

خوب اکران شوند کم کم شرایط بهتر می شود.

یک کارگردان فیلم کوتاه به بهانه بزرگداشت محمود نظرعلیان 
در جشنواره فیلم کوتاه تهران از نقش و تعهد این هنرمند در سینما 
کوتاه سخن گفت. وحید نامی - کارگردان فیلم کوتاه »سرسام« که 
با فیلم »مریضخانه مرکزی« در جشنواره فیلم کوتاه تهران حضور 
دارد، درباره محمود نظرعلیان هنرمند پیشکسوت سینمای ایران 
که قرار است در اختتامیه سی و نهمین جشنواره بین المللی فیلم 
کوتاه تهران تجلیل شود گفت: در ابتدا باید بگویم که بسیار بابت 
برگزاری این مراسم بزرگداشت خوشحال هستم؛ حال هرچقدر دیر. 
این را باید بدانیم که ســینمای کوتاه ایران با برگزاری این مراسم 
ادای دینی هرچقدر کوچک به مقام هنری این شــخصیت را به 
جا می آورد. این کارگردان درباره اخلاق حرفه ای محمود نظرعلیان 
عنوان کرد: اخلاق آقای نظرعلیان یکی از مهمترین ویژگی های 
این بازیگر پیشکسوت است، من بعید می دانم تا به امروز شخصی 
با محمود نظرعلیان کار کرده باشــد و سر سوزنی مسئله اخلاقی 
و یا دلخوری پیش آمده باشــد. ایشــان با اینکه سن بالایی هم 
دارد اما همچنان پرشــور و همراه فیلمسازان کوتاه کار می کند و 
همراهی این شخصیت همیشه درکنار سینمای کوتاه وجود دارد 
و این روحیه همراهی شاید در نسل های جوان تر کمتر دیده شود 

و این ویژگی های آقای نظرعلیان به ما ثابت می کند که تجلیل از 
شخصیت حتی دیر هم رخ داده است.  نامی در پایان درباره اینکه 
باید چه کرد تا راه این پیشکسوتان سینما ادامه دار باشد، توضیح داد: 
در ابتدا این موضوع به روحیه هر فیلمســاز بازمی گردد، زمانی که 
من درباره محمود نظرعلیان می گویم یک »معلم متعهد« منظور 
این است این شخصیت هیچگاه منافع شخصی خود را بر منافع 
جمعی ترجیح نداده است و با توجه به اینکه نقش های درخشانی را 
از او در سینمای بلند داستانی شاهد بودیم اما هیچگاه فیلم کوتاه و 
بچه های سینمای کوتاه را رها نکردند. این تفکیک را اگر بتوانیم در 
چنین تحلیل هایی تبیین کنیم آن وقت جوانانی که می خواهند، جا 
پای این افراد قدم بگذارند، متوجه می شوند که علت کاریزمایی که 

افرادی مانند محمود نظرعلیان دارند، چیست. 

تاکید بر لزوم حمایت دولت برای 
جلوگیری از تعطیلی سینماها

تجلیل از هنرمندی که 
استعدادهایی را کشف کرده

خبر

دادگاه نیویورک شــکایت »آنتونی رپ« علیه »کوین 
اسپیسی« در رابطه با اتهام تعرض جنسی را رد کرد.

ســی ان ان، »آنتونــی رپ« در ســال ۲۰۱۷ ادعا کرد 
که اسپیســی که نام اصلی او »کوین اسپیســی فاولر« 
اســت برای ارضای میل جنســی خود در یک ملاقات 
در یــک مهمانی منهتن در ســال ۱۹۸۶، زمانی که او 
۱۴ ســاله و اسپیسی ۲۶ یا ۲۷ ســاله بود به او نزدیک 
شده اســت و حالا خواهان دریافت غرامت ۴۰ میلیون 

دلاری شــده بود. دادگاه نیویورک در نهایت اعلام کرد 
»آنتونی رپ« نتوانسته ادعای خود درباره تعرض جنسی 
از ســوی »کوین اسپیســی« را ثابت کنــد و در نتیجه 
اسپیســی از اتهام وارد شده تبرئه شد.»کوین اسپیسی« 
در پرونده ای جداگانه به ۵ مورد تعرض جنسی در بریتانیا 
متهم شــده است که دادگاه رســیدگی به این اتهامات 
ژوئن ۲۰۲۳ برگزار خواهد شد.پس اتهامات مطرح شده 
علیه اسپیســی، حرفه این بازیگر برنده دو جایزه اسکار 

ویران شــده است و پس از کنار گذاشته شدن از سریال 
»خانه پوشالی«، نقش »جی پل گتی« سرمایه دار نفتی 
در فیلم »تمام پول دنیا« اثر »ریدلی اســکات« نیز از او 
گرفته شد و »کریستوفر پلامر« جایگزین او شد.کمپانی 
نتفلیکس نیز فیلم زندگی نامه »گور ویدال« رمان نویس 
و نمایشنامه نویس آمریکایی با بازی »کوین اسپیسی« را 
بایگانی کرده و او همچنین از بازی در نقش چنگیزخان 
در فیلم »۱۲۴۲: دروازه ای به بهشت« کنار گذاشته شد.

»کوین اسپیسی« تبرئه شد

کاظم دانشی کارگردان فیلم سینمایی »علف زار« که فعالیت حرفه ای خود را 
با ســاخت فیلم کوتاه و حضور در دوره های گذشته جشنواره فیلم کوتاه تهران 
آغاز کرده بود، همزمان با برگزاری سی ونهمین دوره از این جشنواره، در گفتگو 
درباره وضعیت ســینمای کوتاه ایران گفت: واقعیت این اســت که نه فقط در 
حوزه فیلم های کوتاه که اساســاً در کلیت سینمای ایران، فیلم های ما یکدست 
شده اســت و این اتفاق خوبی نیست. متأسفانه ســینمای ایران در طول این 

سال ها به سمت تک ژانری شدن رفته است.
وی ادامه داد: دلیل این اتفاق هم عدم توجه به مقوله ژانر در حوزه ســینمای 
کوتاه بوده است. فیلم سازانی که دغدغه داشتند در فضاهای متنوع تر فیلمسازی 
را تجربه کنند، هیچ گاه فضای مناسب برای شان مهیا نشده است. ما فیلمسازانی 
داشــته ایم که دغدغه ساخت آثار کمدی داشــته اند اما از آنجایی که این آثار 
هیچ گاه در جشــنواره های ما تحویل گرفته نمی شوند، آن ها هم مجبور شده اند 
ژانر کاری خود را تغییر داده و به ســمت ساخت فیلم های ملودرام و اجتماعی 

بروند که بیشتر در جشنواره ها مورد اقبال قرار می گیرند.
سینماگرانی که فیلم داورپسند و مدیرپسند می سازند!

دانشــی تأکید کرد: این شرایط در سینمای بلند ما هم وجود دارد و به همین 
دلیل مــا خیلی از فضاهای متنوع و ژانرهای مختلف را در ســینمای ایران از 
دست داده ایم. ژانر وحشت را نه در سینمای کوتاه داریم و نه در سینمای بلند. 
حتی در ژانر کمدی هم کارهای جدی نداریم و میدان خالی شــده است. حتی 
فیلم جنایی به معنای معماگونگی آن نداریم. این آسیبی است که جشنواره های 
فیلم کوتاه، در این سال ها به سینمای کوتاه وارد کرده اند. فیلمسازان ما بیشتر 
داورپسند و مدیرپسند فیلم می سازند و آسیب اصلی این روند هم از دست رفتن 
مخاطب اســت. به همین دلیل هم شاهد افت جدی مخاطبان سینمای ایران 

در این سال ها هستیم.
وی افــزود: این فیلمســازان تلاش می کنند ضعف های خــود در فیلمنامه و 
قصه گویــی را با تکنیک جبران کنند. گاهــی با فیلم هایی خوش رنگ و لعاب 
مواجه می شویم که حتی تحسین برانگیز هم می نمایند اما خالی از هرگونه حرف 
و روایتی هستند. این ضعفی است که بزرگ ترها در بستر همین جشنواره ها باید 

به این نسل گوشزد کنند. در مجموع به شخصه به این نسل بسیار امیدوارم.
برای اعتراض، میدان را خالی نمی کنم

دانشــی درباره برخی حاشیه های اخیر جشنواره فیلم کوتاه و شکل گیری یک 
دودســتگی متأثر از ناآرامی های اخیر در میان فیلمسازان برای حضور یا عدم 
حضور در جشــنواره، تأکید کرد: جشنواره فیلم کوتاه تهران، برای همه ما یک 
خانه امن اســت، محفلی است که سال به سال برای رسیدن آن لحظه شماری 
می کنیم تا بتوانیم در کنار یکدیگر به تماشای فیلم های خودمان و دوستان مان 
بنشــینیم. این جشنواره همیشه برای من با شــور و حال عجیبی همراه بوده 
است. شــاید برخی از ما به برخی اتفاقات و تحولات اجتماعی کشور نقدهایی 
هم داشــته باشیم، اما شخصاً این شیوه را نمی پسندم که برای اعتراض، میدان 

را خالی کنم.

سینما

این »جشنواره« میراث جمعی ماست
راه اعتراض خالی کردن میدان نیست
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